
Styremøte Konnerud Tempo sjakklubb 

Sted: Malmveien 15 

Tid: Mandag 12. februar klokka 18.40 

Tilstede: Roger Løvaas, Anders Aure, Thorgrim Selmer, Per Arne Sveia, Andre Hellenes 

Forfall: Jon Rørvik, Håvard Aure 

 

Godkjenning av innkalling 

Saker til eventuelt 

1. Godkjenning av referat 13.11. Referater ligger på konnerudsjakk.no  
2. Forslag til vedtekter. Skal godkjennes av årsmøtet. Sendes ut med årsmøtepapirene.  
3. Forslag til organisering. Utvalg utgår og ansvarsområder fordeles i styret. Styret som 

helhet følger opp ulike temaer og utvikling av klubben.  

Forslag: Roger Løvaas, Formann 

 Anders Nilsson Aure, nestleder 

 Håvard Aure, turneringsleder 

 Per-Arne Sveia, økonomiansvarlig 

 Andre Hellenes, materialforvalter 

 Thorgrim Selmer, ansvar sosiale medier 

 Jon Fredrik Rørvik 

   

4. Trening/ungdomsgruppe. Startet samling for barn 1. – 9. klasse hver mandag 16.30 – 
17.30 frem til påske. 

5. Nettsider. Det etterlyses rapporter og innlegg. Anders og Roger holder i dette. Andre 
fortsetter jobben med portretter.  

6. Økonomi. 140 000 på konto. Mangler en del kontingent. Påminnelse ved utsending av 
innkalling til årsmøtet. Mer nøyaktighet i føring rundt kontingent. Øivind overtar bruker i 
Alphareg og økonomi.  

7. Innkalling årsmøtet. Håvard lager innkalling og legger ut på Hjemmesiden 
www.konnerudsjakk.no og i Facebook-gruppa. Roger sender innkalling i e-post via 
Hypersys.  

Evnt. Lagsjakk. Anders. Informerer om seriesjakk. 4 lag har vært utrolig gøy. Vurdere før neste 
sesong avhengig av resultater. Håper å kunne stille tre, men minst to lag i lag-NM fra 9. – 12. mai. 

 

Referent: Roger 

 

 


